
SINGAPOUR
CODE COREP : PR503893

EAN 13 : &!18IAA0-hiacih!

Description : Lampadaire extérieur base ronde en métal peint finition sablé. Abat-jour textile et cannage naturel finition vernis marin.

Outdoor floor lamp with round base in sand finish painted metal. Textile shade and natural canework finish marine varnish.
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SINGAPOUR.EXT.LPDE.SIM.HONEY

COLIS 1  KRAFT BOX

L45xP45xH6 cm
POIDS BRUT/GROSS WEIGHT : 6273 gr

Coloris : sand/honey

Color : sand/honey

COLIS 2  WHITE BOX

L57,50xP57,50xH53,50 cm
POIDS BRUT/GROSS WEIGHT  : 2938 gr

Abat-jour

fa

brication

France

E27 - 15W  

Storytelling : MARKET SET® enrichit l’une des gammes les plus emblématiques de sa collection, la SINGAPOUR, d’une baladeuse outdoor et d’un lampadaire 
!Gardant sa forme iconique de lanterne asiatique, la baladeuse en reprend tous les codes stylistiques. Du tissu coloré pour diffuser la lumière, du cannage pour 
évoquer l’artisanat et lui donner un look vintage, et des bordures en coton noir graphiques pour souligner ses formes.Grâce à son abat-jour en tissus Sunbrel-
la® déperlant, elle ne craint pas l’humidité et résiste aux UV pour garder sa belle couleur dans le temps.De belles soirées en perspectives…

MARKET SET® has added an outdoor portable lamp and floor lamp to one of the most emblematic ranges in its collection, the SINGAPOUR range!Keeping its 
iconic Asian lantern shape, the outdoor portable lamp takes up all the stylistic codes of the Asian lantern. Coloured fabric to diffuse the light, canework to 
evoke craftsmanship and give it a vintage look, and graphic black cotton borders to highlight its shapes.Thanks to its lampshade in water-repellent Sunbrel-
la® fabric, it does not fear humidity and is UV-resistant in order to keep its beautiful colour over time.Beautiful evenings ahead...

POIDS NET/NET WEIGHT : 7842 gr
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